
Voorwoord

De voorbije maand werden de Nobel-
prijzen uitgereikt. Men eert in verschillen-
de domeinen de menselijke vooruitgang. 
Bij chemie en fysica is dat duidelijk. Over 
de mens in de wereld vertellen zoals 
hij is, op zijn mooist maar ook met zijn 
kleine kanten, daar gaat de Nobelprijs 
literatuur over. Die voor de vrede ging dit 
jaar naar een Iraanse activiste. 

Onrecht en de strijd tegen onrecht, maar 
ook de collectieve herinnering aan die 
strijd, aan ‘nooit meer’, zijn essentieel. 
Zo erkende de Unesco eindelijk ‘Flanders 
Fields’ als werelderfgoed zodat het nooit 
meer uit het collectieve geheugen kan 
verdwijnen. Seksueel misbruik in de Kerk 
– nu brandend actueel – verdient ook 
‘nooit meer’.  

Terwijl ik dit voorwoord schrijf, barst in 
Israël een ongeziene golf van geweld los, 
duurt de oorlog in Oekraïne verder, is er 
weer onrust op de Balkan, maar gebeu-
ren er ook fantastisch mooie zaken. 
Laten we vooral onthouden dat de mens 
op zijn mooist is en op zijn best kan 
schitteren in werk, in relaties, op sport- 
en cultuurgebied ... Ik roep iedereen die 
interesse heeft in het publieke belang op 
om ook in onze gemeente te schitteren. 
De gemeenteraadsverkiezingen van 
2024 zijn daar een uitstekende gelegen-
heid voor. Denk daaraan wanneer u in 
het stemhokje staat.

Veel leesplezier.

N-VA betwist verkaveling voetbalgrond 
Hoevestraat
De voetbalgrond in de Hoevestraat is al geruime tijd onderwerp van discussie. In 
1970 werd het perceel aan de gemeente geschonken onder de strikte voorwaarde  
er een sport- en/of recreatiegebied van te maken. Het gemeentebestuur draait  
nu eenzijdig de voorwaarden van die schenking terug en wil het perceel verkavelen 
zonder de toestemming van de schenkers. Dat is onaanvaardbaar! 

Lopende kwestie opnieuw op de 
agenda
Het is niet de eerste keer dat dit onder-
werp op de agenda van de gemeenteraad 
verschijnt. Ook in 2020 probeerde het 
bestuur het perceel te ontwikkelen. Toen 
stuurde de familie een brief naar de 
gemeente, maar daarmee werd niet veel 
gedaan. Onze fractie vroeg herhaaldelijk 
wat er met de grond zou gebeuren en wat 
de familie daarvan vindt, maar we kregen 
tot op heden geen duidelijk  antwoord.

Notariële akte
Het dossier stond in september opnieuw 
op de agenda van de gemeenteraad, maar 
er blijkt niets veranderd te zijn. In de 
notariële akte van schenking staat expli-
ciet dat de gemeente de grond aanvaardde 

met als enige doel de ontwikkeling van 
een sport- en/of recreatiegebied. Een akte 
is bindend en de gemeente kan die niet 
zomaar naast zich neerleggen. 

Openbaar onderzoek
De volgende stap is een openbaar onder-
zoek. Dat staat gepland. Als een vierde 
van de omwonenden bezwaar maakt 
tegen de voorgestelde verkaveling, kan 
die niet doorgevoerd worden. We vroegen 
aan de burgemeester wie de ‘omwonen-
den’ zijn en over welke straten het gaat. 
Die vraag kon de burgemeester niet 
beantwoorden! 

De toekomst zal uitwijzen wat er uitein-
delijk met de grond gaat gebeuren. Wij 
volgen dit dossier van zeer nabij op. 

Luc Holthof
Voorzitter 

De gemeente kreeg de grond in de Hoevestraat om er sport- of recreatiegebied van 
te maken. Nu wil de gemeente de grond verkavelen. Waar is het respect naartoe?

Merksplas

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

OKTOBER 2023, NR. 3  I  V.U.: LUC HOLTHOF, WERFSTRAAT 1A, 2330 MERKSPLAS

www.n-va.be/merksplas N-VA Merksplasmerksplas@n-va.be



Gemeenschapsdienst voor personen met een leefloon

In februari brachten we een punt op de agenda van de gemeenteraad over 
gemeenschapsdienst voor personen die een leefloon ontvangen. De gemeente-
raad keurde het punt goed en het bestuur zou het inhoudelijk verder uitwerken 
in samenwerking met Noorderkempen Werkt. 

Tijdens de gemeenteraad van september vroegen we naar een stand van zaken. 
Volgens de bevoegde schepen gaan twee gemeenten het project verder uitwerken: 
Merksplas en Rijkevorsel. De gemeente koos daartoe verschillende werkplaatsen: 
de technische dienst, de sociale dienst, de bibliotheek en de poetsploeg. In oktober 
of november volgt een mentoropleiding. De VDAB zal zorgen voor de toeleiding 
van personen, waarna het project kan starten en verder uitgerold kan worden. Wij 
zijn alvast tevreden dat onze gemeente werk gaat maken van gemeenschapsdienst.

Kosten Kolonie stijgen fors

Op 11 september kwam de Commissie Kolonie  
samen. Daar vernamen we dat de kosten voor de  
huidige plannen stegen met anderhalf tot twee  
miljoen euro. Dat is niet weinig!

N-VA Mersplas vraagt bij elke financiële rapportering 
naar de stand van zaken van het dossier van de Kolonie. 
Maar we hoorden nog nooit van dergelijke verhoging. 
De stijging komt blijkbaar doordat de aanbesteding net 
gebeurde en de prijzen fors gestegen zijn. Op 18 septem-
ber vond een gesprek plaats met het agentschap On-
roerend Erfgoed om te bekijken hoe de kosten gedrukt 
kunnen worden. Er zou gewerkt kunnen worden met 
plaatselijke aannemers in de plaats van met gespeciali-
seerde erfgoedwerknemers. Het gesprek verliep positief 
en we wachten op een definitief antwoord. 

De gemeente gaat in de toekomst de graanschuur ver-
huren als polyvalente ruimte. Het is niet de bedoeling 
om nog een extra feestzaal te hebben. Ze kan gebruikt 
worden voor een tentoonstelling, een markt … Het 
gevangenismuseum verhuist naar de koeienstal Zuid. 

De kostprijs van de Kolonie loopt serieus op. 
Hoe kan de gemeente de kosten drukken?

Maak jij mee het verschil?
N-VA Merksplas is op zoek naar inwoners die mee hun  
schouders willen zetten onder ons beredeneerd, constructief 
en gepassioneerd project. Zo kunnen we het welzijn en de 
welvaart in onze mooie gemeente mee waarborgen voor de 
volgende generaties. Ben jij gedreven en op zoek naar een  
zinvolle tijdsbesteding met een maatschappelijke meerwaarde? 
Dan ben je van harte welkom! 

Stuur een mailtje naar tine.vandervloet@n-va.be en we contacteren jou!



Parkeerplaatsen voor personen met beperking kunnen beter

De parkeerplaatsen voor personen met een 
beperking aan het gemeentehuis kunnen beter. 
Dat kaartten we al herhaaldelijk aan op de 
gemeenteraad. Bij verschillende observaties 
zien we dat het een hele klus is om uit die 
parkeerplaatsen te geraken. Onze inwoners 
verdienen beter.

Er staan heel wat auto’s rond het Spetsersbeeldje. 
Dat maakt het moeilijk om uit de parkeerplaat-
sen te rijden. Bestuurders moeten er met heel 
wat zaken rekening houden: het gemeentehuis, 
een hekje en een verlichtingspaal. Volgens N-VA 
Merksplas ligt een deel van de oplossing in een 
parkeerverbod rond het Spetsersbeeldje. De 
parkeerplaatsen werden al breder gemaakt, dat 
is positief. Maar toch zorgt het schuin parkeren 
nog voor heel wat moeilijkheden. Op onze vraag 
gaat het bestuur nogmaals bekijken hoe ze aan 
dat probleem tegemoet kunnen komen. Wij 
hopen dat er snel een oplossing komt!

De schuine parkeerplaatsen voor mensen met 
een beperking zijn niet ideaal. De gemeente 
moet inspanningen doen om die te verbeteren.

Wist u dat ...
… de asfaltlaag in de Leest vernieuwd werd? Dat werkje zal zo goed als afgerond moeten zijn wanneer u dit huis-aan-
huisblad leest. De vraag tot vernieuwing kwam van de bewoners die heel wat hinder ondervonden van de slechte staat van de weg. 
We kaartten dat aan op de gemeenteraad en zo ging de bal aan het rollen. Het is een goed voorbeeld van hoe effectief oppositiewerk 
kan zijn. Wij blijven luisteren naar onze burgers en nemen uw bezorgdheden mee naar de vergadertafel.

… we op 11 juli samen de Vlaamse feestdag vierden? We trakteerden heel wat mensen op een heerlijk drankje.
Daarnaast organiseerden we een prijsvraag waarmee onze inwoners het boek Canon van Vlaanderen konden winnen.  
De inwoners van Merksplas maakten extra kans op die prijs door een foto van hun wapperende Vlaamseleeuwenvlag in te sturen. 
Onze actie leverde drie gelukkige winnaars op. 



Alleen een sterke 
N-VA kan dat 
rampscenario 
tegenhouden. 
Enkel de N-VA kan zorgen voor een grote 
omwenteling, om Vlamingen het bestuur te 
geven dat ze wél willen. Zoals we dat in 
Vlaanderen doen. Met gezonde financiën. 
Door op te komen voor wie werkt, spaart 
en onderneemt. Voor Vlaamse welvaart, 
vandaag en morgen.

“Er is een drastische ommekeer nodig. Alleen een 
sterke N-VA kan Vivaldi II tegenhouden. 

Van extremen die teren op woede en frustratie zal 
het niet komen. Integendeel. Want in plaats van 
een oplossing te bieden, zullen zij gebruikt worden 
als argument om toch maar Vivaldi II te vormen.”

Bart De Wever, algemeen voorzitter

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Daarvoor hebben we ook uw steun nodig. 
Word vandaag nog lid van de N-VA

Lid worden kan snel en gemakkelijk.

Scan de QR-code hiernaast, 
surf naar www.n-va.be/word-lid 
of bel naar 02 219 49 30. 

Wilt u straks Vivaldi II?
 
Dat is wat Alexander De Croo ambieert. Een federale regering gedomineerd door 
Franstaligen en hun linkse agenda, met een Vlaamse minderheid van kleine 
wanhopige partijen. 

Alweer een regering waarvoor de meerderheid van de Vlamingen níet stemt. 

Alweer een regering die met geld strooit naar inactieven maar werknemers in 
de steek laat.   

Alweer een regering met torenhoge schulden en enorme begrotingstekorten. 

Alweer een regering met een catastrofaal energie- en migratiebeleid.


